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	Hengyi Industries Sdn. Bhd. 恒逸实业（文莱）有限公司

	
	ADU&VDU Electric Desalter Operation Permit
常减压蒸馏装置电脱盐投用操作票

	
	Doc. No.

记录编号
	HYBN-T4-10-5047-001-2019
	Unit Usage使用单位
	

	From____________________
年    月    日起
To____________________
年    月    日止
Hengyi Industries Sdn. Bhd. No.1 Refinery Department
恒逸实业（文莱）有限公司炼油一部


	_                                             Operation Permit
                                      操作票

	Start Time开始时间:    年    月    日    时     分  
End Time 结束时间:    年    月    日    时     分

	Executor

执 行 人:                                        

	Examiner

检 查 人:                                        

	Executive Team                                    Monitor
执行班组:                                      班长:                  



	No.

序号
	Operation content
操作内容
	Confirmation

确认
（√）
	Implementation

实施

	1- Preparatory Work准备工作

	1
	No-load test should be conducted before oil enters the electric desalter. After the internal inspection of the electric desalter is completed, the electric desalter’s manhole should be closed.
电脱盐罐进油前进行空载实验。电脱盐罐内部检查结束后，关闭电脱盐罐人孔
	
	

	2
	Contact the electrical and instrument personal and remove the low liquid level interlock switch. Send electricity to electric desalter and inspect the secondary voltage and current. Normally, during the transmission of power, there will be a current value. After the transmission of power is normal, there will be no current value and the voltage is the highest. 
联系电气和仪表人员，摘除低液位联锁开关。电脱盐罐送电，检查电脱盐罐二次电压和电流，正常应该是送电瞬间，有电流值，送电正常后无电流值，电压最高
	
	

	3
	After the no-load test is completed, close the electric desalter’s manhole and electric desalted undergoes pressure testing. After pressure testing, organize the use of electric desalter.
电脱盐罐空载实验结束后，封闭电脱盐罐人孔，电脱盐罐试压。试压结束后，组织电脱盐罐投用
	
	

	2- Operating Steps操作步骤

	1
	Check the process of electric desalter, its water discharge, water injection, back flushing, oil discharge, outlet for salt-containing water is closed, The valve at on-site boundary sampler is closed and safety valve is ready to use. The valve at the auxiliary line on the electric desalter is closed, the inlet and outlet valve of the electric desalter is open and the mixing valve is fully opened.

检查电脱盐罐流程，切水、注水、反冲洗、退油、含盐污水出装置等流程关闭，现场界位取样口阀门关闭，安全阀投用，电脱盐罐付线阀关闭，进出电脱盐罐阀门打开，混合阀全开
	
	

	2
	The overhead vent of the electric desalter is opened and gas should be discharged.电脱盐罐顶部放空打开 ，排气
	
	

	3
	Lead crude oil to the first stage electric desalter and start to load crude oil. When the overhead vent has oil discharge, close the vent valve.

引原油进一级电脱盐罐，装油。罐顶排气见油后，关闭放空阀
	
	

	4
	The water discharge at the bottom of the electric desalter should be opened, checked, drained. Once oil is seen, close the valve.
电脱盐罐底部就地排水口打开，检查，排水，见油后，关闭阀门。
	
	

	5
	When first stage electric desalter is fully loaded, continue to load the second stage electric desalter. When oil is seen through the overhead discharge, close the valve. Once water discharge is done at the bottom of the tank, close the valve.

一级电脱盐罐装满后继续装二级电脱盐罐，罐顶排气见油后关闭放空阀，罐底排水完毕后关阀
	
	

	6
	During startup, when the temperature of the electric desalter reaches 100℃, contact the electrician to send electricity.

开工过程中，电脱盐罐温度上升至100℃时，联系电气人员，电脱盐罐送电。
	
	

	3- Attention注意事项

	1
	Must carefully check and ensure all the valves in the alternative stream are closed

必须认真检查各非主流程阀门是否关闭
	
	

	2
	During the loading of oil, discharge of gas at the top of the tank and water discharge at the bottom of the tank, there should be someone supervising it.

电脱盐罐装油，罐顶排气，罐底排水时必须有人值守
	
	


